
 

  
Vi styrker vore værdier FÆLLESKAB, ÅBENHED og KVALITET, under mottoet AKTIV HUND I DcH 

 
            den 19.5.2025 

Referat fra Teams møde KOU den 19-05-2025 

Deltagere: Inger-Marie, Ole, Annette, Dorthe og Lotte (ref.) 

 

Dagsorden: 

1. Møde med kredskonsulenter v. IMA 

Joan fra kreds 6 kan ikke deltage. Hun har følgende forespørgsel: Kan tidligere uddannede 
HAK’er deltage på aspirant moduler med instruktører udefra? 

KOU foreslår efter forespørgsel hos nuværende aspirant hold, at vi for modulet med dyrlæge åbner 
op for at tidligere uddannede HAK’er kan deltage på følgende måde: 

a) Egenbetaling for forplejning og transport, sådan at DcH ikke får ekstra udgifter 
b) Begrænset antal, så de nye aspiranter ikke ”overdøves” 
c) Kun for HAK’er, som ikke har haft den pågældende instruktør på deres uddan-

nelse 

 

Der er desuden forslag om at vi drøfter negativ omtale på Face-book om DcH konsulenter. 

 

2. Fællesmødet v. IMA 

Inger-Marie refererede fra fællesmødet 

 

3) Indrapporteringer v. Annette 

Vi skal på fællesmøde med kredskonsulenterne drøfte, vedrørende konsulenter helt uden rapporte-
ringer – hvad gør vi/kredskonsulenterne. 

Der er 309 indrapporterede sager mod 248 sidste gang. 11 mangler at indberette noget.  

 

4) Aktuelt Lotte 

Nyt oplag af visitkort samt pjecer 

Vi vil gerne have nyt optryk af vores visitkort, og pjecen ”har du brug for en hundesnak”.  



 

  
Vi styrker vore værdier FÆLLESKAB, ÅBENHED og KVALITET, under mottoet AKTIV HUND I DcH 

Lotte undersøger priser – de kommer her: 

Visitkort: 1000 stk. koster 500 kr. og 2000 stk. koster 800 kr.  

Pjecen: 1000 stk. koster 1000 kr. og 5000 stk. koster 2000 kr.  

Vi kan få dem sendt direkte ud til kredskonsulenterne til en pris af ca. 30 kr. pr. forsendelse. 

Der skal laves en rettelse omkring støtte til vores frivillige arbejde. Det skal undersøges, hvem der 
har skabelonen? 

 

5)Aktuelt Ole, herunder DogCoach Family member 

Det er muligt at tilmelde sig, men det fremgår ikke tydeligt, at man ikke skal betale efterfølgende.  

 

6)Nyt fra HB v. Dorte 

Der er ønske om at flere deltager på Fællesmødet til næste år. Det er bedre, hvis alle er med.  

En tidligere dagsorden kunne formentlig få flere til at deltage.   

Et af de emner der har været drøftet, er træning i de enkelte discipliner, og forskellen på sanktioner.  

 

 

7) Evt. 

Næste møde er den 26. juni kl. 20:00. 

  

 

 


